
Protokoll från Kommunala Pensionärsrådet, KPR den 3 september 2024 

 

Närvarande: 

Ledamöter: 

Maud Jonsson, ordförande 

Kurt Rådlund, PRO 

Helene Jonsson, PRO 

Bodil Eriksson, PRO 

Kristina Olsson, SPF 

Holger Karlsson, SPF 

Leif Halvarsson, SKPF 

Ej tjänstgörande ersättare:  

Anita Söderberg, SPF 

Övriga deltagare: 

Pernilla Färlin, kommunstyrelsens ordförande 

Anna Forsberg, projektansvarig för nybyggnation SÄBO 

Alesia Majstorovic, controller 

Kristina Bergström, sekreterare 

 

Val av justerare: 

Bodil Eriksson valdes till justerare.  

Digital justering 17 september 2024. 

 

1. Godkännande av dagordning. 

     Dagordningen godkändes. 

2. Ordförande informerar 

 Erik Fundin är tillförordnad förvaltningschef inom omsorgsförvaltningen under perioden               

1 september 2024 fram till 31 december 2024. 

 

 Omsorgsnämndens fokus under hösten är arbetet med åtgärder för att minska  sjukfrånvaron 

och åtgärdsplaner med anledning av prognostiserat underskott. 
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 Omsorgsnämnden har beslutat att föreslå kommunstyrelsen att se över konsekvenserna  av 

heltid som norm. 

 

 Ett arbete har påbörjats på omsorgsförvaltningen kring strukturella scheman. Att skapa struktur i 

schemaläggning ska ge trygghet och effektivitet i organisationen. Arbetet beräknas att vara klart 

den 1 november. 

 

3. Information från omsorgsförvaltningen 

 Nybyggnation säbo och ombyggnation för nya lokaler hemtjänst och hemsjukvård centrala 

Ljusdal.  

        Flytt till nya lokaler för hemtjänst och hemsjukvård centrala Ljusdal är beräknad till  

        januari 2025.  Projektledare för nybyggnation säbo sammankallar en arbetsgrupp  

        bestående av professionen och representanter från intresseföreningar till exempel KPR  

        och RÅFF. 

        Kommunala pensionärsrådet önskar att bjuda in fastighetschef Richard Brännström till  

        nästa möte. 

 Brobygget inom äldreomsorgen har nu överlämnats att hanteras av verksamheterna. 

 

 Riktlinjer för utdrag ur belastningsregistret inom vård och omsorg, omsorgsnämnden har beslutat 

att föreslå kommunstyrelsen att riktlinjen tas upp i personalutskottet. 

 

 Avdelning för kognitiv svikt finns på Öjegården. 

 

 I verksamhetsplanen presenteras hur många som tar del av äldreomsorg. Ljusdals kommun ligger 

högt i ålderskategorin 65-79 och inom insatsen hemtjänst i ordinärt boende.  Behovet finns att 

arbeta med handläggning, förebyggande arbete (rehab) och samarbete mellan verksamheterna. 

 

4. Sjukfrånvarostatistik 

 

     Sjukfrånvarostatistik kommer att redovisas på omsorgsnämnden i september. 

 

5. Prognos 2024 och Budget 2025 

 

    Controller Alesia Majstorovic presenterar prognos för 2024 och detaljbudgetarbetet inför  

    2025 gällande stöd och omsorg. 

    Månadsuppföljning per augusti 2024 samt helårsprognos för 2024 presenteras på  

    omsorgsnämnden i september. 

    Kommunala pensionärsrådet önskar att bjuda in verksamhetschefen för stöd och omsorg  

    till nästa möte. 
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6. Reglemente för Kommunala pensionärsrådet 

 

    Kommunala pensionärsrådet önskar en genomgång av reglementet. Pernilla Färlin kallar   

    till ett möte med Mikael Björk, Kurt Rådlund och Bodil Eriksson. 

 

7. Granskning – kommunens arbete med fast omsorgskontakt och genomförandeplaner 

 

    Kommunens revisorer har genomfört en granskning av arbetet med fast omsorgskontakt  

    inom hemtjänsten samt genomförandeplaner inom äldreomsorg.  

    Revisionen önskar att omsorgsnämnden lämnar synpunkter på de slutsatser och de       

    rekommendationer som finns redovisade i rapporten, samt få svar på vilka eventuella  

    åtgärder om ska vidtas och när de beräknas vara genomförda. Svar redovisas på  

    omsorgsnämnden i september. 

 

8. Undersköterskeutbildning, vård- och omsorgsprogrammet 

   Maud Jonsson har en planerad avstämning med utvecklingscentrum gällande utbildning i  

   vårdsvenska inför en eventuell ny kursstart i höst.  

 

9. Övriga frågor 

     Inga övriga frågor togs upp. 

 

 

 

Maud Jonsson  Bodil Eriksson   Kristina Bergström 

Ordförande  Justerare   Sekreterare 
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Följande parter har signerat detta dokument

Kristina BergströmNamn: 
2024-09-17 11:00Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
E083F73D41ADB1D6F77112919CC381A6C61CF97B15D71CA93D5A82392A002A29

MAUD JONSSONNamn: 
2024-09-17 11:01Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
E083F73D41ADB1D6F77112919CC381A6C61CF97B15D71CA93D5A82392A002A29

Eva Bodil ErikssonNamn: 
2024-09-17 11:01Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
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Protokoll från Kommunala Pensionärsrådet, KPR den 3 september 2024 


 


Närvarande: 


Ledamöter: 


Maud Jonsson, ordförande 


Kurt Rådlund, PRO 


Helene Jonsson, PRO 


Bodil Eriksson, PRO 


Kristina Olsson, SPF 


Holger Karlsson, SPF 


Leif Halvarsson, SKPF 


Ej tjänstgörande ersättare:  


Anita Söderberg, SPF 


Övriga deltagare: 


Pernilla Färlin, kommunstyrelsens ordförande 


Anna Forsberg, projektansvarig för nybyggnation SÄBO 


Alesia Majstorovic, controller 


Kristina Bergström, sekreterare 


 


Val av justerare: 


Bodil Eriksson valdes till justerare.  


Digital justering 17 september 2024. 


 


1. Godkännande av dagordning. 


     Dagordningen godkändes. 


2. Ordförande informerar 


 Erik Fundin är tillförordnad förvaltningschef inom omsorgsförvaltningen under perioden               


1 september 2024 fram till 31 december 2024. 


 


 Omsorgsnämndens fokus under hösten är arbetet med åtgärder för att minska  sjukfrånvaron 


och åtgärdsplaner med anledning av prognostiserat underskott. 


 







 Omsorgsnämnden har beslutat att föreslå kommunstyrelsen att se över konsekvenserna  av 


heltid som norm. 


 


 Ett arbete har påbörjats på omsorgsförvaltningen kring strukturella scheman. Att skapa struktur i 


schemaläggning ska ge trygghet och effektivitet i organisationen. Arbetet beräknas att vara klart 


den 1 november. 


 


3. Information från omsorgsförvaltningen 


 Nybyggnation säbo och ombyggnation för nya lokaler hemtjänst och hemsjukvård centrala 


Ljusdal.  


        Flytt till nya lokaler för hemtjänst och hemsjukvård centrala Ljusdal är beräknad till  


        januari 2025.  Projektledare för nybyggnation säbo sammankallar en arbetsgrupp  


        bestående av professionen och representanter från intresseföreningar till exempel KPR  


        och RÅFF. 


        Kommunala pensionärsrådet önskar att bjuda in fastighetschef Richard Brännström till  


        nästa möte. 


 Brobygget inom äldreomsorgen har nu överlämnats att hanteras av verksamheterna. 


 


 Riktlinjer för utdrag ur belastningsregistret inom vård och omsorg, omsorgsnämnden har beslutat 


att föreslå kommunstyrelsen att riktlinjen tas upp i personalutskottet. 


 


 Avdelning för kognitiv svikt finns på Öjegården. 


 


 I verksamhetsplanen presenteras hur många som tar del av äldreomsorg. Ljusdals kommun ligger 


högt i ålderskategorin 65-79 och inom insatsen hemtjänst i ordinärt boende.  Behovet finns att 


arbeta med handläggning, förebyggande arbete (rehab) och samarbete mellan verksamheterna. 


 


4. Sjukfrånvarostatistik 


 


     Sjukfrånvarostatistik kommer att redovisas på omsorgsnämnden i september. 


 


5. Prognos 2024 och Budget 2025 


 


    Controller Alesia Majstorovic presenterar prognos för 2024 och detaljbudgetarbetet inför  


    2025 gällande stöd och omsorg. 


    Månadsuppföljning per augusti 2024 samt helårsprognos för 2024 presenteras på  


    omsorgsnämnden i september. 


    Kommunala pensionärsrådet önskar att bjuda in verksamhetschefen för stöd och omsorg  


    till nästa möte. 


 


 


 







 


6. Reglemente för Kommunala pensionärsrådet 


 


    Kommunala pensionärsrådet önskar en genomgång av reglementet. Pernilla Färlin kallar   


    till ett möte med Mikael Björk, Kurt Rådlund och Bodil Eriksson. 


 


7. Granskning – kommunens arbete med fast omsorgskontakt och genomförandeplaner 


 


    Kommunens revisorer har genomfört en granskning av arbetet med fast omsorgskontakt  


    inom hemtjänsten samt genomförandeplaner inom äldreomsorg.  


    Revisionen önskar att omsorgsnämnden lämnar synpunkter på de slutsatser och de       


    rekommendationer som finns redovisade i rapporten, samt få svar på vilka eventuella  


    åtgärder om ska vidtas och när de beräknas vara genomförda. Svar redovisas på  


    omsorgsnämnden i september. 


 


8. Undersköterskeutbildning, vård- och omsorgsprogrammet 


   Maud Jonsson har en planerad avstämning med utvecklingscentrum gällande utbildning i  


   vårdsvenska inför en eventuell ny kursstart i höst.  


 


9. Övriga frågor 


     Inga övriga frågor togs upp. 


 


 


 


Maud Jonsson  Bodil Eriksson   Kristina Bergström 


Ordförande  Justerare   Sekreterare 


 


 


 


 





